
 

From: Ana Antolek [mailto:aantolek@yahoo.com]  

Sent: Thursday, November 26, 2020 5:17 PM 

To: tajnica@prelog.hr 

Subject: pitanja za aktualni sat 

 

Poštovana, 

prema dogovoru u prilogu šaljem pitanja za aktualni sat za gospodina gradonačelnika. 

 

Lp Anica Antolek Hrgar 

 

Poštovani gradonačelniče, 

1. Pitanje je u stvari prijedlog koji se odnosi na gospodarenje otpadom.  

Prelog je u samom vrhu u RH po odvajanju otpada. No, osim zadovoljstva tom 

činjenicom građani Prelog nemaju nikakve druge koristi od toga što savjesno i 

vrijedno već godinama odvajaju otpad, a plaćaju jednu od skupljih usluga u 

regiji. G. gradonačelniče, s obzirom na Vaš trenutni položaj u Hrvatskom 

saboru, možete li nekako utjecati na sustav nagrađivanja najboljih od strane 

relevantnih institucija pa da se na neki način taj uloženi trud vrati. Bilo bi fer od 

strane državnih institucija da, osim što prepoznaju, također i valoriziraju rad 

Prekoma preko nekih beneficija ili olakšica što bi moglo imati konačni učinak 

na građane. Primjerice kao pojeftinjenje usluga ili ulaganje u ekološki pristup 

održavanju javnih površina: činjenica je da je izgleda brže i jeftinije prskati 

pesticidima,  umjesto da se mehaničkim metodama odstranjuje tu i tamo koja 

zalutala travka. Tada bi Prelog bio pravi grad prijatelj djece s javnim 

površinama i trgovima bez pesticida. 

 

2. Na sjednici 17. sjednici GV održanoj 07.svibnja 2020. donijeta je odluka o 

preuzimanju osnivačkih prava nad OŠ Prelog i Oš Draškovec. U kojoj je fazi 

postupak prijenosa tih prava? Ako do toga ne dođe sad uskoro, a s obzirom 

na iskazanu namjeru, hoće li za naše dvije škole biti osigurana sredstva u 

županijskom proračunu u sljedećoj kalendarskoj godini? 

 

 

 

Srdačan pozdrav, Anica Antolek Hrgar 


